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Protokół Nr 2/10 

Komisji oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych z posiedzenia odbytego w dniu 19 marca 2010 

roku w godzinach 13
30

-16
15

 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Poświętne 

Przewodniczący komisji powitał zebranych radnych – lista obecności w załączeniu do 

protokołu - Wójta Gminy oraz panią Elżbietę Podlasek Kierownika GOPS. Przedstawił 

zebranym poniższy porządek posiedzenia: 

1. Sprawdzenie działalności GOPS w Poświętnem 

2. Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  

    odprowadzania  ścieków. 

3. Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji 

Ad.1. Pani Elżbieta Podlasek kierownik GOPS, przedstawiła informację z działalności GOPS 

w 2009 roku – pisemna informacja w załączeniu do protokołu. 

Podczas dyskusji radni zadawali pytania związane z działalnością GOPs-u. 

- radny Bogusz pytał o wiek poprodukcyjny, 

- radny Małachowski – koszt jednego pensjonariusza umieszczonego w domu pomocy 

społecznej, 

Pani kierownik oznajmiła, że wiek poprodukcyjny uprawnia takie osoby do ubiegania się o 

świadczenia z pomocy, osoby młodsze muszą mieć stwierdzone orzeczenie o 

niepełnosprawnoćsi. Koszt jednego pensjonariusza wynosi 2216 zł miesięcznie. GOPS 

utrzymuje dwie osoby w domach pomocy społecznej, są to osoby samotne.  

- radny Franas czy obszarem zainteresowania Komisji Rewizyjnej była informacja 

przedstawiona dla komisji, byłem zdumiony obszarem i skalą kontroli przeprowadzonej przez 

komisję rewizyjną. Przewodniczący przekracza swoje kompetencje. 

- radny Bogusz oznajmił, że rozmawiał z panią kierownik na ten temat, zastanawia się czy 

poruszyć temat na sesji RG. 

Podjęto dyskusję związaną z informacją o kontroli przeprowadzonej przez komisję rewizyjną. 

W trakcie dyskusji pani kierownik oznajmiła, że ze względu na przepisy nie mogła udostępnić 

dokumentacji o jaką proszono podczas kontroli. Omawiano również kwestie związane z 

poprzednią kontrolą komisji rewizyjnej przeprowadzoną w szkole. 

Ad.2. Na posiedzenie komisji przybył pan Stanisław Lipski Kierownik ZUK, który 

przedstawił proponowane stawki dopłat za wodę i ścieki oraz taryfy proponowane do 

zatwierdzenia na rok 2010. 

O godzinie 14
20

 na posiedzenie przybył radny Marian Grzegorski Przewodniczący Rady 

Gminy. 
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- radny Małachowski zapytał o wielkość odpłatności od mieszkańca 

- kierownik ZUK oznajmił, że Ne terenie gminy jest najniższa odpłatność od mieszkańców w 

porównaniu do gmin ościennych. 

Podjęto dyskusję związaną z przedstawionymi taryfami oraz proponowanymi stawkami 

dopłat do wody i ścieków. Kierownik ZUK poinformował, że wzrost cen wody wynosi 7 gr., 

a ścieki drożeją o 1 gr. W dalszej dyskusji radni omawiali kwestie wielkości dopłat do wody i 

wpływu na budżet gminy. Radny Kacprzak zaproponował wzrost opłaty stałej do wysokości 

1,50 zł netto. Po przeanalizowaniu różnych wariantów cenowych komisja zaproponowała 

następujące stawki dopłat do wody w wysokości 0,45 zł, a do ścieków w wysokości 2,03 zł. 

Ad. 3. Kwestie dotyczące funduszu sołeckiego omówił Wójt Gminy 

- radny Kacprzak stwierdził, że jeżeli są środki w budżecie gminy to należy podjąć stosowną 

uchwałę, 

Informację w sprawie Poakcesyjnego Programu Wspierania Obszarów Wiejskich przedstawił 

Wójt Gminy, Dodał, że na najbliższej sesji dodatkowych informacji będzie udzielać pani 

Fuerst koordynator wojewódzki. 

Dodatkowo omówił zmiany w uchwale budżetowej. Generalnie zmiany dotyczą zmniejszenia 

kwoty subwencji o 1165 zł.  

Podczas omawiania zmian w uchwale budżetowej radni podjęli dyskusję związaną z 

kwestiami dotyczącymi wyrównań do średniej płacy nauczycielskiej. 

 

Wójt Gminy dodał, że  środki funduszu ochrony środowiska przeniesiono na inny paragraf w 

związku z likwidacją funduszu. Nadwyżka w kwocie 410 tys. została rozdysponowana, środki 

przeznaczono na remont budynku buchty w wysokości 28 tys.,  

-radny Kacprzak zapytał, czy gmina występowała do innych handlowców z zapytaniami w 

sprawie buchty 

- Wójt oznajmił, że nie zastrzeżono buchty dla pana Wojciechowskiego, jest to jedyny legalny 

punkt skupu żywca w powiecie. Ponadto 80 tys. przeznaczono na drogi, 18 tys. na 

przebudowę Sali konferencyjnej i dostosowanie do wymogów organów kontrolnych, 8 tys. na 

remont pomieszczenia księgowości w celu zamiany z GOPS. Dodatkowo 15 tys. 

przeznaczono na program uczeń na wsi, 9 tys. na utrzymanie zieleni w gminie oraz o 151 tys. 

zmniejszono kredyt na termomodernizację szkoły z przeznaczeniem na udział własny gminy 

co jest związane z kosztami kwalifikowanymi wniosku o termomodernizację. 

- radny Kacprzak zapytał czy zmniejszono kwoty wszystkim wnioskodawcom, 

-Wójt oznajmił, że dotyczy to tylko listy rezerwowej 
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- radny Kacprzak zapytał czy Wójt rozmawiał z Wójtem gminy Rzeczyca w sprawie drogi w 

Łęgu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych wnioskuje aby Komisja Rewizyjna zajęła się 

problemem błędnego projektowania Sali konferencyjnej oraz wejścia pod względem ppoż. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień o godzinie 16
15

 – przewodniczący komisji 

radny Bogusz zamknął posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji 

Protokołował 

    Władysław Bogusz 

Bolesław Koska 

 


